
 31.07.2023                בס"ד 
 יד באב תשפ"ג   

 
   30.07.2023 -מיום ה 158ישיבת מועצה מספר                          

 

 : דבר הנשיא

מספר מזה  שמתקיימת לראשונה  ,נשיאותבראשות ה של האגודה מועצה ישיבת לברוכים הבאים 

גיוון האפשרות לייצר הוביל זאת ועל להזכות על  מברך ."טכנולוגיה גןה"בקמפוס  ירושליםב שנים

  כנשיא האגודה ברשותי  הראשונה מועצהה  תישיבושמח ונרגש לפתוח כאן את  ,איזוניםאוגרפי ויג

 . לקמפוסים השונים להכרת השטח והגעה של חברי המועצה ובכך לאפשר לכלל החברים גיוון הולם

 ":תרבות וערכים " – סקירה קצרה 

השבוע התבשרנו על פטירתו של דוד לייטנר המכונה "דוגו" מצעדת המוות מאושוויץ  - דוד לייטנר

איש שגישר בין אנשים ועולמות והוביל יחד עם בית התפוצות את "מבצע דוגו"  ,מייסד מושב ניר גלים

 השואה . שכולו הנצחה של  

ן השנייה כאשר פיקד  שנה לרס"ן רועי קליין שנפל בקרב במלחמת לבנו 17השבוע מלאו  – רועי קליין

לאחר מותו   .של גולני בזמן שקפץ על רימון שהושלך לעבר חייליו בכדי להגן על חייהם 51על גדוד 

 הוענק לו עיטור העוז על מעשה הירואי. 

המורשת  . וערבות הדדית מדינהה ,נתינה למען החברה א יה עלינו ללמוד מהם מה לאור האמור

 .צור עולם יפה שבו נעים לגדול ולחיותילמעט ממידותיהם בנו והלוואי שניקח יבלשלהם והערכים 

דמנו את הנושא  ילאור בקשות שעלו מהשטח למעורבות בתוכנית ק –  זום מקדים לתוכנית העבודה

 הייתה נמוכה מאוד .ענות יהבפועל ה

ומי  דרך האגודה נוציא קול קורא. עדותמקומות פנויים בו שישמעדכן על כך  - ביקורתו כספים   תוועד

 עמדות למייל של הנשיאות. ושמעוניין יגיש מ

יכנס וות לסדר יום היא דרך הנשיאות על פורמט שנשלח לכם הצעהדרך להגיש  - הצעות לסדר יום

 לישיבות ע"פ שיקול דעת. 

במסגרת "רכז נגישות"  פקידלת כניסתי להמלצתי מייד עםבוצע סקר נגישות בהמשך  - סקר נגישות

לקח הרבה זמן )כמעט שנה( וסוף סוף קבלנו את הממצאים. המטרה לשמוע את   ,של האגודה

 . לאור הממצאים  כנסו כבר השנה לתוכנית העבודהיתובנות יה ו האנשים שקולם לא נשמע

 איפון ציוד עזרה ראשונה: 

מידע בכל הקשור לעזרה   טעמההאו"פ או מי מממבקש לקבל  קמפוסיםב בעברירעו אלאור מקרים ש

אפיפן, עמדות עזרה ראשונה. אשר יתנו   י, מזרקיראשונה בקמפוסים השונים: מיקום דפיברילטורים

קבל המידע תלמרות בקשות חוזרות טרם ה ) הסטודנטים והעובדיםויופץ לכלל בשעת חירום מענה 

 . (המבוקש

 עדכוני יו"ר: 

                                                                                                                   דיגיטל.    ע"י מחלקת  ק זה האתר שיהיה מעודכןסיי,הבי רשמים דגש על נראות את -אתר האגודה

מוקד   שמות חברים מועצה באתר בעזרת הנתונים שהעביר אלי שלומי לבקשתי. -עדכונים באתר

יקור במוקד ,בצעתי תדרכים,  על האגודה, הסבר על האגודה והטבות שמקבלים בעד  ב -מתעניינים

ותפקיד האגודה לקרב אחד לשני.                                                                   139תשלום סמלי 

               ש"ח  עם סבסוד של האגודה.         15-הטבה של סרט, פופקורן ושתיה ב -סיטי סינמה
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חלק מהתהליך "מיתוג" הבנו מדבקות יפות עם קישור לאגודה ולאתר מיילים וגם -נראות האגודה

      נדביק אותם על ציוד של האגודה בקמפוסים . 

  בוצע שינוי שם לפורום המדיני  .                                                                        -התא הפוליטי

שנה של האו"פ.   50,לכבוד -השנה הוחלט לקיים יום סטודנט של הפתוחה בלבד -יום הסטודנט

 , האירוע התקיים  יעשתה ויתור על אירוע שנתי שלהם בכדי לקיים משהו ייחוד ההנהלת האוניברסיט

₪ מכספי האגודה. יתרת הסכום הגדולה יותר תושלם ע"י   200,000ברעננה עם השתתפות של 

                                          1,000,000כה סופית משוער כ הער האו"פ.

 דנה סגנית מנהל הקמפוס:

, החברה הערבית  פרונטלי והיתר מקוון 1000תלמידים מתוכם    6,000במרחב ירושלים והסביבה יש  

שלנו.                                                                      הביחס ליתר האוכלוסיי םצורכת יותר לימודים פרונטליי

                                שנים וגם קבוצות לכלל הסטודנטים. 3.5יש לנו יותר קבוצות של עובדי מדינה  

                 בתקופת המגפה המגמה הייתה זום ועם סיום המגיפה מגמה זו נותרה.                       

יש שיתוף פעולה מעולה עם האגודה, ועם הנשיאות בתקופת לילך  חייבי.                                                 

השיתוף פעולה עם האגודה חשוב מאוד.                                                                                          

    הפנינג לספטמבר בקמפוס  עם דוכנים, סיוע כלכלי, מרכז איתן, מזון ועוד .                                                         מעננים 

               סטודנטים לא מכירים את ההטבות והזכויות שמגיעות להם וצריך להנגיש להם את זה .  

נרשמים דרך המקוון ולי אין  י להוציא להם מייל, הם החדשים לא יודעים מה זה, אול-דמי אגודה 

                       . עסק עם זה תאפשרות לה

 אוהד רכז קמפוס ירושלים: 

.             דביט" אבל זה קיים רק בת"א צריך שהיה גם בירושליםהכסטודנט רציתי להצטרף למועדון "

ודנטים. מגיעה לאגודה יותר נוכחות.   אין קפיטריה במקום ,מכונת קפה מקולקלת ואין מענה לסט

קשר חזק יותר בינכם לבין הסטודנטים שהסטודנטים יכירו יותר את האגודה .                           

 ממליץ ליוכי לעשות מפגשים במרכזי הרשמה בכל הארץ. 

 שלומי רכז נגישות. -הצעה לסדר יום:

 ת הקמת וועדת נגישו

ומור בר,   עם נגישות שלומי עובדיה יחד עם חברי המועצה בועז חדהוגשה הצעה לסדר יום ע"י רכז 

   קבלה פה אחד.תההצעה ה

 ניים:יהערות ב

מאוד לאגודה ,אנחנו מהאגודות היחידות שיש להם   השאפו על הפעילות של שלומי יקר -נגישות -יוכי

 . בנושא הנגישות וןמה ם לומדים מאיתנונגישות , הקמת הוועדה רעיון מעולה. מוסדות אחרי

 

 : 2023-2024תוכנית עבודה 

 . ההמועצה לפני אישור  בפני חברה  "באופן כללי "ראשי פרקיםהעבודה יו"ר האגודה סקרה את 

 עיקרי הדברים: 

אם צריך יש תקציב  אפשר להכניס דברים טובים תוך כדי השנה כל מיש רוצה, - תוכנית עבודה

 הבקשה. לקיים את ואז מתאפשר  םמבקשים מהמועצה תקציב לבלת"
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 .ודיגיטל ערבית  ספורט,ווחה, ,ר אקדמיה ,תרבות –  מחלקות עיקריות 5

 מלגאים שעוזרים בעבודה של המחלקה בקידום פרויקטים. 3  -השנה התקבלו למחלקה  -אקדמיה

יש סל"ס רגיל ויש אנגלית   ,סטודנטים 15קבוצות עם   30השנה מפתחו  ,טודנטסטודנט למען ס- סל"ס

 והחברה הערבית. 

החזרת כספי לנציגים קיים , )שירות חדש( נציג האגודה רועי דיין ועו"ד של האגודה- וועדות משמעת

 ₪   200ליום דיונים תמורה ל   משמעת בוועדת

לא   ההאוניברסיטנוציא סקר של האגודה ,לזהות קשיים שעולים מהשטח, השנה לא -קדמיה סקרי א

 רוצה אך בתוך זאת ישתפו אותנו עם הסקר שלהם . 

 . מחיר   מקבלים יוזר וגם יש מורה שמסייעת להם-למשלמי רווחה  :אנגליתקורסי 

 . התמודדות עם לחץ במבחנים קיימת סדנא  -סדנאות

 . ים לאלין מחלקת אקדמיה מגיע  -פניות סטודנטים

 משתתפים.  1000מעל   וירטואלית האו"פ עפו על זה -יריד תעסוקה

 השנה בחיפה.  אותו  רוצים לקיים-יריד תעסוקה 

 למבנה החדש מכספה. האגודה תרכוש ציוד   -קמפוס חדש בבאר שבע

 מחולק בקמפוסים השונים לפני בחינות. -חלוקת פינוקים

 מדעי המחשב. ו כלכלהקורסים תלושים בהנחה  -מי שי

 בקשות לקופון הנחה וזה עובד טוב.  550גוד התקבלו  רגב גוטמן-מרתונים מקוונים

 .סדנאות קוי אי-קורסים מקצועיים של חברת פרקטיז

 )נמצא בתהליך הפקה(. יש סיכומים ללא מבחנים טרם יצא לאור  -מאגר סיכומים פרויקט

 רדיו אגודה בשל העדר פעילות ורלוונטיות.

  התקשרות לקורסי אמיר אמיר"ם   היש ספק חדש איתנו נעשת- קורס סיווג 

 נוכחים:  

יסה רכז קמפוס ויו"ר האגודה יוכי כהן, מאיר סו, "ר הוועד המנהלויו שלומי עובדיה נשיא האגודה

 חבר וועדת ביקורת.נטע יסכה, יוסף  ירושלים, איתי אסמן,

 ידיעתכם.

 

 

 שלומי עובדיה  

 יו"ר הוועד המנהל 

 ה. נשיא האגוד

 


